
UCHWAŁA NR 205/VIII/15/2020 
RADY MIEJSKIEJ KONSTANCIN-JEZIORNA 

z dnia 26 lutego 2020 r. 

w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna dotyczącej 
braku skutecznych zabiegów pielęgnacyjnych drzew na  ul. Sobieskiego ( BRM 292/2019) 

Na podstawie art.18 ust.2. pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2019r.poz. 506 z późn.zm. ) w związku z art. 229 pkt. 3  ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks 
postępowania administracyjnego ( Dz. U. z 2018r. poz. 2096 z późn. zm.) oraz § 20 ust. 1 Statutu 
Gminy  Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 141/VI/14/2011 Rady Miejskiej Konstancin-
Jeziorna z dnia 13 września 2011r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna (Dz. 
Urz. Woj. Mazowieckiego z 2011r. Nr 208, poz. 6258) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna uchwala, 
co następuje: 

§ 1. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po rozpatrzeniu skargi na Burmistrza Gminy               
Konstancin-Jeziorna dotyczącej braku skutecznych zabiegów pielęgnacyjnych drzew na ul. 
Sobieskiego oraz niedopełnienia obowiązków służbowych przez urzędników nadzorujących tzw. 
firmy zewnętrzne oraz po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji skarg, wniosków i petycji uznaje 
skargę za bezzasadną z przyczyn określonych w uzasadnieniu, stanowiącym integralną część uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje Przewodniczącego Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do powiadomienia 
Skarżącego o sposobie załatwienia skargi, poprzez przesłanie kopii niniejszej uchwały. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

  
 Przewodnicząca Rady 

Miejskiej 
 
 

Agata Wilczek 
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UZASADNIENIE

do uchwały Nr 205/VIII/15/2019 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 26
lutego 2020r. w sprawie braku skutecznych zabiegów pielęgnacyjnych drzew na
ul. Sobieskiego ( BRM 292/2019)

Pismem z dnia 2 sierpnia 2019r. PP/1080085, BRM 292/2019 do Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna została złożona skarga dotycząca braku skutecznych zabiegów

pielęgnacyjnych drzew na ul. Sobieskiego oraz niedopełnienia obowiązków służbowych przez

urzędników nadzorujących tzw. firmy zewnętrzne Skarga była przedmiotem obrad X sesji w dniu

11 września 2019r. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu się z zarzutami zawartymi

w skardze, wnioskiem z dnia 13 września 2019r.przekazała powyższą skargę do rozpoznania

Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Komisja skarg, wniosków i petycji ustaliła że jest to skarga na Burmistrza Gminy Konstancin-

Jeziorna.

W toku czynności Komisja skarg, wniosków i petycji ustaliła, iż zbiór dokumentów uznany za

skargę jest mało czytelny. Ponadto zawiera zupełnie zbędne materiały takie jak reklamy, wycinki

gazet a także całe gazety nie mające nic wspólnego ze składaniem skarg. Komisja uzyskała

wyjaśnienia na temat zabiegów pielęgnacyjnych na ulicy Sobieskiego ( odcinek ul. Dąbrówki i

Królowej Bony). Wszystkie zabiegi pielęgnacyjne odbywają się zgodnie z harmonogramem i są

nadzorowane przez odpowiedzialnego za te zabiegi urzędnika. Członkowie komisji kilkakrotnie

sprawdzali ulicę Sobieskiego i nie dopatrzyli się zaniedbań dotyczących wykonywanych tam

zabiegów pielęgnacyjnych. Gminne służby według oceny członków Komisji skarg, wniosków i

petycji dbają o drzewa na ulicy Sobieskiego, podobnie jak o inne sąsiednie ulice w gminie

Konstancin-Jeziorna. Komisja nie dopatrzyła się uchybień w temacie braku skutecznych zabiegów

pielęgnacyjnych drzew na ul. Sobieskiego. Całokształt wskazuje, iż Skarżący doszukuje się

nieistniejących zdarzeń, stwarza poczucie narastającego nieuzasadnionego konfliktu, a kierowane

przez niego pisma mają charakter opiniotwórczy i nazbyt subiektywny, nie wiadomo do końca co

jest Jego intencją.

Przesyłana korespondencja jest obszerna i zawiła, analiza jej jest czasochłonna i absorbująca jak

również wymaga niejednokrotnie zaangażowania nie jednostki a zespołu.

Komisja ponownie zwróciła uwagę , iż Skarżący kieruje do Rady Miejskiej Konstancin –Jeziorna

typową dla siebie korespondencję i wysuwa zarzuty pod adresem osób pełniących funkcje

publiczne. Często argumentacja nie znajduje potwierdzenia w rzeczywistości . Skarżący podnosi

wiele wątków, których zrozumienie jest utrudnione ze względu na charakter pisma, przez co Jego
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żądania są nie jasne.

W związku z powyższymi ustaleniami, Komisja nie znalazła podstaw do uznania skargi dotyczącej

dotycząca braku skutecznych zabiegów pielęgnacyjnych drzew na ul. Sobieskiego oraz

niedopełnienia obowiązków służbowych przez urzędników nadzorujących tzw. firmy zewnętrzne

za zasadną.

Na mocy art.  239 §  1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania administracyjnego

(Dz. U. z 2018r. poz. 2069 z późn zm.) w przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została

uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazana została w odpowiedzi na skargę, a Skarżący

ponowi skargę bez wskazania nowych okoliczności organ właściwy do jej rozpatrzenia może

podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - bez

powiadomienia Skarżącego.

Z uwagi na powyższe ustalenia Rada Miejska Konstancin-Jeziorna uznaje skargę za bezzasadną
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